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§ 1. Val av protokolljusterare 

Pensionärsrådet beslutade att Viveca Sarman och Yvonne Wendt justerar dagens protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 19 augusti kl. 09.30. Protokollet mailas 

till samtliga medlemmar inför justering. 

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2009-06-01 

Ordförande bekräftade att äldreombudsman Lotta Burenius kommer till pensionärsrådets 

sammanträde den 12 oktober.  

 

Inga synpunkter på föregående protokoll, protokollet läggs till handlingarna.  

 
§ 4. Ärenden till stadsdelsnämnden 

- Bättre kontroll av maten – svar på skrivelse  

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. Förvaltningen kommer till hösten att mäta 

näringshalten i maten på vård- och omsorgsboendena och tog upp att det är viktigt att rätt 

kompetens anlitas för uppgiften. Pensionärsrådet önskade förtydliga att det är viktigt att 

information om risken med kontaminering i mat sprids på flera sätt, bland annat i 

utbildning av hemtjänstpersonalen.  
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- Överenskommelse om leverans av matlådor    

Pensionärsrådet har tagit del av överenskommelsen och ställer sig positiv till att anlita 

ett tillagningskök på ett närbeläget vård- och omsorgsboende på Norrmalm för leverans 

av matlådor till brukarna på Östermalm.  

 
§ 5. Rapport från vård- och omsorgsboenden 

- Ulla Bowallius har träffat den nya chefen Eva Magnusson på Dianagården och anser att 

det är trevlig stämning på boendet. Man ser över möjligheten att göra om trädgården för att 

öka tillgängligheten och en sommarutflykt för de boende planerades. Det är ännu inte klart 

kring matleverantör och det finns behov av en hörselslinga i samlingssalen. En incident 

kring hissen har inneburit att en person har fallit och skadat sig illa.  

 

- Ingrid Stockman rapporterade från Linnégården där man ska utvärdera försöket med 

arbetsrotation. Man satsar på aktiviteter och promenader vilket kommer att schemaläggas. 

Ett kostprojekt planeras inom Attendo Care och verksamheten har haft besök av politiker. 

Det har inträffat en brandincident till följd av en tekokare på en platta, ingen person kom 

till skada.   

 
§ 6. Övriga frågor 

- MAS Lili Briese kommer att bjudas in till ett sammanträde under hösten bland annat för 

information om palliativ vård och malnutrition på vård- och omsorgsboendena. Förvalt-

ningen återkommer i frågan.  

 

- Ulla Bowallius informerade om en mobiltelefon anpassad för äldre som kan vara ett 

alternativ till trygghetslarm. Telefonen har stora knappar, tydlig skärm och larmknapp. Om 

man trycker på larmknappen så ringer mobilen upp fem inprogrammerade nummer.  

 

- Pensionärsrådet tog upp att hörselskadade har svårt att få hjälp av heminstruktören, upp-

fattningen är att synskadade prioriteras. Förvaltningen ser att behoven har ökat och fler 

heminstruktörer kommer att utbildas. Hörselskadade kan ta kontakt med chef Nina 

Grönblad (tfn 508 10 647) så kan tjänsten tillfälligt köpas in. Pensionärsrådet önskar att 

Nina Grönblad bjuds in till ett sammanträde under hösten, förvaltningen återkommer i 

frågan.  

 

- Margareta Thörnblom refererade till en artikel om trygghetsboende och pensionärsrådet 

lyfte fram att en inventering av behovet av trygghetsboende behöver göras i stadsdelen. 

Förvaltningen informerade om att Kommunstyrelsen nu har en remiss ute om inrättande av 

trygghetsboende i Stockholms stad. Ärendet kommer att behandlas av stadsdelsnämnden i 

september. Förvaltningen kommer att föreslå att Rio servicehus blir trygghetsboende.  

 

- All verksamhet inom Färdtjänsten, med undantag från myndighetsutövningen, har från den 

1 juli 2009 överförts till SL. Förvaltningen har ännu inte mottagit några synpunkter med 

anledning av organisationsförändringen.  

 

- Pensionärsrådet frågade om det för närvarande föreligger platsbrist i vård- och omsorgs-

boende. Förvaltningen förtydligade att det finns platser för dem som behöver, dock kan det 

vara fullt på de boenden man har ställt sig i kö till. Alternativt boende erbjuds alltid i 

väntan på att valt boende blir ledigt.  
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§ 7. Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde är den 7 september 2009. Lokal: ”Hjorten” 

 

 

Sekreterare: Hanna Markkula 

 
                  

 


